
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 4 / 2024 03. 04. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Prášil Vladimír, Žáčková Věra, Bc., Hainc Rostislav, Bc. Ing., Šimek Roman, Ing., Lenertová
Dagmar, Hejlová Hollarová Martina, Helekal Pavel, Lochmanová Gabriela, Mgr.

Omluveni: Kuglerová Hana, Ing.

Hosté: zástupce MPO p.Dostál, zástupce SDH Jaromír Pečinka, Josef Běhal, paní Plisková, paní
Mašíčková, paní Hoferková, paní Zatloukalová

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Zahájení a schválení programu, prezence členů a hostů, vystoupení zástupců MPO a PČR, požadavky občanů,
kontrola plnění úkolů, došlá pošta, jednání KMČ, příští jednání a závěr.

Usnesení:
Komise městské části projednala a schválila program schůze.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Zástupce MPO tlumočil stanovisko MPO k požadavkům komise ohledně měření rychlosti a instalace dalších
radarů. Viz přehled požadavků z minulých zápisů.
Na základě stížností některých občanů z ulice Myslivecká převzal podnět k řešení nesprávného parkování v ulici
Myslivecká, u domu č.o.8, kdy zde bývá zaparkován automobil, kvůli kterému musí ostatní vozidla projíždět přes
obrubník a zelenou plochu v těsné blízkosti zídky protějšího domu.

3 Vystoupení hostů
zástupce SDH pan Pečinka: potvrdil zajištění ozvučení sálu při veřejném projedání studie "Horní Úlehla" dne
9.4. v 17 hod. Paní Žáčková poděkovala hasičům jménem organizačního výboru Droždínských hodů za
výbornou spolupráci a pomoc.
paní Plisková: stěžovala si na nesprávné parkování, viz bod 02 tohoto zápisu a dále na znečištěnou komunikaci
v ulici Arnoldova u domu Myslivecká č.o.5. Další stížnost z  její strany byla na neudržovanou "komunikaci"
směrem od Arnoldovy ul. k podchodu, viz požadavky.
pan Pečinka: požaduje podrobnější informace k revitalizaci zeleně v ulici H.Kvapilové, viz požadavky.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Prověření stavebního stavu zídky městské parcele 392/14-odpověď Mgr.Markové:Stavební úřad vizuální
prohlídkou prověřil stavební stav zídky. Zjistil, že vlivem stáří a působením klimatických vlivů dochází k pomalé
degradaci materiálu. Stavba vykazuje poruchy v podobě trhlin. Aktuálně však stavba není v takovém stavebně
technickém stavu, kdy by hrozilo její náhlé a nekontrolovatelné zřícení a byly by ohroženy životy a zdraví osob či
zvířat či majetek. K dnešnímu dni není zákonný důvod pro nezbytný nucený zásah stavebního úřadu z moci
úřední. Nicméně stavebně technický stav zídky vyžaduje z pohledu stavebního úřadu provedení běžné údržby,
kterou je povinen provádět každý vlastník stavby. Kdo přesně je vlastníkem opěrné zídky, není stavebnímu
úřadu známo.

Starší požadavky

Zápis č. 2/2024 ze dne 06. 02. 2024: Cyklostezka - výkup pozemků, aktuální stav realizace - Předáno
Zápis č. 2/2024 ze dne 06. 02. 2024: Pracovník TSMO-odpověď paní Vacové z TSMO:Dobrý den, TSMO



nemají, vzhledem k přiděleným finančním prostředků od MMOl, možnost navýšit počet dnů v jakékoliv okrajové
části města Olomouce. Pokud se vám zdá počet hodin pracovníka na úklid nedostatečný, musíte o navýšení
zažádat na Odboru veřejné zeleně a odpadového hospodářství Magistrátu města Olomouce.
Zápis č. 2/2024 ze dne 06. 02. 2024: Zjištění vlastníka opěrné zídky v ulici Na Příhonu-stavba se nachází na
parcele 642/3, která je ve vlastnictví města Olomouce. Dle sdělení zástupců odboru dopravy bude stav opěrné
zídky řešen v rámci akce "Jesenická - Na Příhonu, úprava křižovatky", na kterou již bylo vydáno stavební
povolení.
Zápis č. 2/2024 ze dne 06. 02. 2024: Úsekové měření - ulice U Cihelny směr Bystrovany-Samotišky-odpověď
Bc.Korhoně z MPO: Na základě výše uvedeného požadavku za Městskou policii Olomouc sděluji: Městská
policie Olomouc provádí v současnosti měření rychlosti represivním radarem strážníky MPO střídavě ve 48
vytipovaných lokalitách v rámci teritoria města Olomouce. Jedná se o místa v blízkosti školských zařízení,
domovů pro seniory a další exponovaná místa. Vámi uvedená lokalita v současné době nepatří mezi tato
schválená místa V návaznosti na platnou legislativu byla tato místa měření schválena dne 3.7. 2023 Policií
České republiky s uvedením prioritně sledovaných ukazatelů. Z naší stany byly všechny komise následně o
těchto místech vyrozuměny prostřednictvím emailové komunikace. S ohledem na stávající rozsah počtu těchto
lokalit a kapacitní možnosti městské policie se v nejbližším časovém horizontu neuvažuje o jejich další
navyšování. Tato skutečnost nijak nebrání příslušné komisi městské části se obrátit přímo na primárního
nositele oprávnění k měření rychlosti, kterým je Policie České republiky - dopravní inspektorát Olomouc. Tato
složka má za jednu ze základních činností provádět dohled nad bezpečností a plynulostí silničního provozu, kdy
vzhledem ke svým zákonným oprávněním nejsou limitováni schvalovacím procesem dalších subjektů a řešení
uvedené problematiky jsou schopni řešit bez teritoriálního omezení na základě svých dostupných sil a
prostředků. ) Závěrem k věci uvádíme, že v návaznosti na vyhodnocení statistických údajů stávajících
schválených míst pro měření rychlosti v průběhu roku 2024, je možné následně žádost komise nechat posoudit
Policii ČR. V případě schválení uváděné lokality ji lze zařadit k provedení namátkových měření rychlosti do
seznamu pro ruční laserový měřič.

5 Projednávané záležitosti

5.1 Kontrola plnění úkolů
1/2024: Pan Šimek byl pověřen vykomunikováním podrobností ohledně sdělení MMOl k záboru městského
pozemku parc. č. 578 v k. ú. Droždín, obec Olomouc, ze strany majitelů pozemku parc. č. 602/1 - provedením
místního šetření bylo zjištěno, že se o zábor městského pozemku nejedná.
3/2024: Pan Hainc upozornil na stavby na parcele 789, které by mohly zasahovat na parcelu 1188/1 v majetku
města. Požaduje prošetření, zda parcely neleží na městském pozemku. Pro vznesení požadavku potřebujeme
podrobnější podklady (fotografie a mapku s přesným vyznačením staveb). Zajistí pan Hainc. - úkol trvá

5.2 Projednávané záležitosti
Předseda KMČ informoval o vyjednávání ohledně následné péče o zeleň v rámci estetizace, ze které byly
vyňaty vysazené třešně, které spadají do náhradní výsadby. Dále informoval o připravované cyklostezce, úseku
Bystrovany-Droždín, kde se v současné době řeší poslední souhlasy s výkupy pozemků.
Pro letní akci "senioři" byl stanoven předběžný termín 19.7. od 15hod.
V reakci na požadavek ze zápisu č.2: "Instalace městského rozhlasu" byla žádost pana Drozda z MmOl o
doplnění adresy paní Bergmannové, aby bylo možno zjistit a navrhnout možnosti jak dále postupovat. Zajistí
paní Hejlová Hollarová

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 01. Dokončení revitalizace zeleně v ulici H.Kvapilové

Prosíme odbor zeleně o informaci, kdy a jakým způsobem bude dokončena revitalizace zeleně v ulici
H.Kvapilové.

2 02. Začlenění parcely č.798 do pasportu zeleně

Prosíme o prověření možnosti zahrnout parcelu č.798 v k.ú.Droždín do pasportu zeleně, aby byla zajištěna její
pravidelná údržba (sečení).

8 Obecné informace
KMČ prosí zástupce spolků, kteří dávají do městských vývěsek pozvánky na své akce, aby je po skončení akcí
z vývěsek odstranili.
KMČ srdečně zve všechny občany k veřejnému projednání studie budoucí podoby ulice Horní Úlehla v
Droždíně, které se uskuteční 9.4.2024 od 17hod v restauraci U Šišků, Gagarinova ulice.
 



Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod a ukončeno ve 20:30 hodin. Příští řádné veřejné jednání KMČ proběhne
2.5.2024 od 18:00 hodin v areálu MŠ v místnosti detašovaného pracoviště MMOL na ulici Gagarinova 17a.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2024

Datum schválení zápisu: 04. 04. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Prášil Vladimír

Zapsal/a:
Lochmanová Gabriela, Mgr.

Ověřil/a:
Šimek Roman, Ing.


